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Türkiye Golf Turu’nda
sporcular belli oldu

ATB kesme çiçek
sektörüyle Kenya’da

Seradaki çileğin 
fiyatı dip yaptı

GASSAl müzİğİ 
AnTAlyA’dA yApıldı 8

Phaselis ‘şimdilik’ 
kurtuldu

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

phASelİS 
KurTuldu
Phaselis’teki Bostanlık ve Alacasu koylarında yapımı tamamlanan 

2 halk plajı projesi ihalesini hukuka aykırı bulan mahkemenin 
kararına yapılan itiraz Danıştay tarafından reddedildi

�Phaselis’te bulunan 1’inci Derece arkeolojik sit 
alanı niteliğindeki koylarında iki halk plajı pro-
jelerinin iptali için açılan davalar sonuçlandı. Mi-
marlar Odası’ndan yapılan açıklamada, mücade-
lenin zaferle sonuçlandığı belirtildi.

�MiMaRlaR Odası yayınladığı mesajda “Mah-
keme kararları ile doğal değerlerimiz olan koy-
larımızdaki yapılaşma kararları iptal edilmiştir. 
Kazanan yine kentimiz, doğamız ve halkımız ol-
muştur” ifadelerini kullandı. 4’te

müCAdele zAFerle SOnuÇlAndı ‘KAzAnAn hAlKımız Oldu’

�BüyüKşehiR Bele-
diye Başkanı Muhit-
tin Böcek, Büyükşehir 
Belediyesi ve asat 
Genel Müdürlüğü’nde 
2 bin 709 kamu perso-
nelini kapsayan sos-
yal denge tazminatı 
sözleşmesini imzala-
dı. 2’de

�85 milyon nüfusun 33 milyonunun iş 
gücüne dâhil olduğunu belirten atsO 
Başkanı hacısüleyman, “iş gücüne 
katılan kişi sayısı artmalı” dedi. 2’de

Kiracılar Dayanışma Derneği Başkanı 
Cengiz Kul, kira artışları ve temel 

ihtiyaçlardaki fahiş fiyat artışlarına 
karşı çözüm beklediklerini söyledi
�KiRacılaR Dayanış-

ma Derneği Başkanı 
cengiz Kul, siyaset-
çilerin halkın sorun-
larına duyarsız kal-
masını eleştirdi. 5’te

denetimsizlik 
ölüm getirdi

Sağlık artık
10 kat pahalı

�eleKtRiK Mühen-
disleri Odası Başka-
nı şaban tat, Kar-
talkaya’da yaşanan 
otel yangını sonrası 
denetimin önemine 
vurgu yaptı. 5’te

�ses antalya şubesi, 
birinci basamak sağ-
lık hizmetlerini pa-
ralı tedavi merkez-
lerine dönüştüren 
uygulamalara sert 
tepki gösterdi. 5’te

personele müjde

Akseki yolunda 
yoğun kar yağışı

SoloTürk’ten 
eğitim uçuşu

�aKseKi-seydişehir karayolunda 
kar yağışı etkili olurken ekipler 
iş makinesi ile kar temizleme ve 
tuzlama çalışmaları başlattı. 8’de

�Türk Hava kuvvetleri’nin 
F-16 gösteri ekibi SoloTürk 
Antalya’da deniz üstü eğitim 
uçuşu geçekleştirdi. 8’de

Konyaaltı’na 
sıkı koruma

�KOnyaaltı sahili’nin ko-
runması, geliştirilmesi ve 
turizm sezonuna en iyi şe-
kilde hazırlanması ama-
cıyla değerlendirme top-
lantısı düzenlendi. 2’de

Vali Hulusi Şahin, 
“Konyaaltı Sahili’nde 

mevzuata aykırı 
faaliyetlere izin 

vermeyeceğiz” dedi

Sürücü koltuğundayken 
üzerine kamyon devrildi

Kepez’de gübre yüklü 
kamyon halk otobüsüne 

çarptıktan sonra 
otomobilin üzerine 

devrildi. Kazada 1 kişi 
hayatını kaybetti

�kepez’de gerçekle-
şen kazada kamyon 
otomobilin üzerine 
devrildi. Kazanın ya-
şandığı cadde uzun 
süre trafiğe kapalı 
kaldı. 3’te

FACİA GİBİ KAzA

Fiyat artışına 
çözüm bulun

İş gücüne katılan 
kişi sayısı artmalı

GÜNÜN
HABERİ
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AntAlyA Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) 
2025 yılı Ocak ayı meclis toplantısı, ATSO 
Meclis Başkanı Ahmet Öztürk başkanlığında 
meclis üyeleri, yönetim kurulunun katılımıy-
la yapıldı. ATSO Başkanı Yusuf Hacısüley-
man, ATSO’nun turizmde ve sanayide uygu-
lanan ‘Kadın Eli’ projesinin Elmalı ilçesinde 
‘Tarımda Kadın Eli’ projesi olarak uygulan-
maya başlandığını açıkladı. Proje kapsamın-
da 120 çiftçi kadının iyi tarım uygulamaları 
konusunda eğitim almaya başladığını belir-
ten Hacısüleyman, “Tarımda Kadın Eli dedi-
ğimizde, tarım sektöründeki kadın istihda-
mını da göz önünde bulundurmak gerekir. 
Türkiye’de toplam iş gücü 33 milyon kişi ve 
bunun 11 milyonu kadın. Tarım sektörün-
de ise yaklaşık 4 milyon 700 bin kişi kayıt-
lı çalışıyor. Bunlardan 2,8 milyonu erkek, 1,9 
milyonu kadın. Bu durum, kadınların tarım 
sektöründeki rolünü ve katılımını önemli kıl-
makta” dedi.

HER SEKTÖRDE İSTİHDAM SIKINTISI

Genel iş gücü oranına bakıldığında, 85 mil-
yonluk nüfusun sadece 33 milyonunun iş 
gücüne dâhil olduğunu dile getiren Hacısü-
leyman, “İş gücüne katılan kişi sayısını hızla 
artırmamız gerekiyor. Ülkemizde, bazı vatan-
daşlarımız sosyal yardımlar ile geçimlerini 
sağlıyor. Kişileri iş gücünden dışlamak yeri-
ne, onları yeniden iş gücüne dâhil etmeliyiz. 
Çünkü Antalya’da, her sektörde istihdam sı-
kıntısı yaşanıyor ve bu durum üretimi olum-
suz etkiliyor. Finansal erişim zorlukları ya-
şanıyor, ancak bir yandan da tüketim artışı 
gözlemleniyor, özellikle ithal perakende satış-

larında. Bu da toplumumuzu daha çok tüke-
tici yapıya yöneltiyor. Üretimi artırmalı ve iş 
gücüne katılımı teşvik etmeliyiz. Bunun için 
sanayi, tarım ve turizm gibi sektörlerde iş gü-
cünü artırmak için adımlar atmalıyız” dedi.

KONAKLAMA VERGİSİ YEREL 
YÖNETİMLERE AKTARILSIN

Antalya’nın 2024 yılını yaklaşık 17,5 mil-
yon turistle kapattığını hatırlatan Hacısü-
leyman, şu çağrıda bulundu: “Antalya, turis-
tik cazibe ve talep açısından hiç şüphe yok ki 
dünya çapında önemli bir destinasyon. Hat-
ta çok daha fazla turisti ağırlayabilecek ka-
pasitemiz var. Ancak artık turizmde sadece 
ziyaretçi sayısına odaklanmamamız gerek-
tiğini düşünüyorum. Çünkü artık hedefi-
miz, daha yüksek harcama yapan, Antalya 

ekonomisine daha fazla katkıda bulunabile-
cek turistleri çekmek olmalı. Yani, ürünleri-
mizin fiyatlarını artırabileceğimiz, kaliteli tu-
ristlere yönelik bir strateji izlemeliyiz. Bunun 
için toplam kaliteyi artırmamız gerekiyor. Bu 
noktada, her fırsatta vurguladığım bir konu-
ya tekrar değinmek istiyorum. Konaklama 
vergisi. Çoğu ülkede, özellikle turizmle yo-
ğun şekilde ilgilenen şehirlerde, konaklama 
vergisi uygulanıyor. Şehrimizin taşıma ka-
pasitesi, artan taleple birlikte her geçen gün 
zorlanmaya başlıyor. Bu yüzden konaklama 
vergisinin en az yüzde 50’sinin şehrin yerel 
yönetimlerine aktarılmasını savunuyorum. 
Bu pay, yerel yönetimler tarafından Antal-
ya’daki turizm yükünü hafifletecek yatırım-
lar için kullanılabilir.”

2025 YILI İÇİN UYARIDA BULUNDU

Türkiye ekonomisinde son günlerde en çok 
konuşulan konunun asgari ücretle ilgili ge-
lişmeler olduğuna değinen Hacısüleyman, 
“Asgari ücret 17 bin 2 TL’den 22 bin 104 TL’ye 
yükseldi. Sanayi sektöründe de son iki çey-
rekte bir artış yaşandı, bu da sanayinin iyi 
gittiğini gösteriyor. 2 yıl içinde asgari ücret 
neredeyse 2 kat artmış durumda. Bununla 
birlikte, mevcut pahalılıkla bu artışın yeterli 
olmayacağını hepimiz biliyoruz. Avro bazın-
da baktığımızda, özellikle ihracatçı firmalar, 
ücret artışlarını ve döviz kurlarını dikkatle iz-
liyor. Kârlılık oranlarının düşük olduğunu 
ve 2025’te de bu durumun devam edeceğini 
şimdiden görebiliyoruz. Bu nedenle, 2025’e 
daha ihtiyatlı girmek gerektiğinin farkında-
yız” diye konuştu. DHA

AntAlyA Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Muhittin Böcek, Tüm Yerel-Sen 
Antalya Şube Başkanı Hasan Ba-
lık ve yönetimiyle bir araya gelerek, 

Büyükşehir Belediyesi ve ASAT Genel Mü-
dürlüğü’nde çalışan kamu personeline yö-
nelik toplu iş sözleşmesini imzaladı. Başkan 
Muhittin Böcek, bu toplu iş sözleşmesinin 
toplam 2 bin 709 kamu personelini kapsadı-
ğını belirterek, “Yasal sınırdan olacak şekilde 
sosyal denge tazminatı sözleşmesini imzala-
dık. İki yılı kapsayan sözleşmemiz yetkili sen-
dikamız ve çalışma arkadaşlarımıza hayırlı 
olsun” dedi.  DHA

SoSyal denge 
tazminatına imza

Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin 

Böcek, Büyükşehir 
Belediyesi ve ASAT 

Genel Müdürlüğü’nde 
2 bin 709 kamu 

personelini kapsayan 
sosyal denge tazminatı 
sözleşmesini imzaladı

KOrKuTELİ Belediyesi ekipleri, ilçe-
nin park ve bahçelerinde kullanılacak 
bank ve kamelyaları belediye atölye-
sinde üretmeye başladı. El emeğiy-
le hazırlanan bu ürünler, yaz ayların-
da vatandaşların dinlenme ve sosyal 
alan ihtiyacını karşılamaya yönelik 
olarak kullanılacak. Belediye Başka-
nı Saniye Caran, konuyla ilgili yaptığı 
açıklamada, “İlçemizin yaz aylarında 
daha yaşanabilir ve keyifli hale gel-
mesi için şimdiden çalışmalara başla-
dık. Üretim ve tasarımı tamamen bele-
diyemize ait olan bank ve kamelyalar, 
hem estetik hem de dayanıklılık açı-
sından ilçemize değer katacak” dedi.

Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekip-
leri, bu çalışmalarla belediye bütçe-
sine de katkı sağlamayı hedefliyor. 
Dışarıdan satın alma yerine kendi im-
kânlarıyla üretim yapan ekipler, hem 
tasarruf ediyor hem de ilçeye özel ta-
sarımlar geliştiriyor. Yeni bank ve ka-
melyaların yaz sezonundan önce ilçe-
deki park ve bahçelere yerleştirilmesi 
planlanıyor. Bu çalışmalarla Korkuteli, 
yaz aylarında daha modern, temiz ve 
konforlu sosyal alanlara sahip olacak. 
Vatandaşların taleplerine göre tasarla-
nan ve modern bir anlayışla üretilen 
bu mobilyalar, bölge halkının yaz ay-
larında keyifli vakit geçirmesi için hiz-
mete sunulacak.  
KORKUTELİ BELEDİYESİ / BÜLTEN

Korkuteli Belediyesi 
yaza hazırlanıyor

Konyaaltı’na Vali koruması
Konyaaltı Sahili’nin korunması, 

geliştirilmesi ve turizm sezonuna 
en iyi şekilde hazırlanması ama-
cıyla düzenlenen Konyaaltı Sahili 
Değerlendirme Toplantısı, Antalya 
Valisi Hulusi Şahin başkanlığında 
gerçekleştirildi. Antalya Valiliği’nde 
düzenlenen toplantıya Vali Hulusi 
Şahin’in yanı sıra, Antalya Büyük-
şehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, Konyaaltı Kaymakamı Rahmi 
Köse, Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan, Çevre Şehircilik ve İklim 
Değişikliği İl Müdür Vekili Ceyhan 
Öğren Eciş ve ilgili kurumların mü-
dürleri katıldı. 

Toplantıda Konyaaltı sahilinde 
faaliyet gösteren işletmelerin imar 
faaliyetleri, çevre düzenlemeleri ve 
çevreyi olumsuz etkileyen uygula-
malar ele alındı. İlgili kurum temsil-
cileri tarafından sunumların ger-
çekleştirildiği toplantıda Konyaaltı 
sahilinin mevcut durumu, mevzuata 
aykırı imar faaliyetlerine karşı alı-
nan önlemler ve işletmelere yönelik 
denetim süreçleri değerlendirildi.

ÇOK ÖNEMLİ BİR BÖLGE

Konuşmasında Konyaaltı Sahi-
li’nin yalnızca Antalya için değil, 
Türkiye ve dünya turizmi için önem-

li bir destinasyon olduğuna dikkati 
çeken Vali Şahin, “Dünyaca ünlü 
Konyaaltı sahilimiz, sahip olduğu-
muz en kıymetli doğal ve turistik 
değerlerden birisidir. Bu eşsiz gü-
zelliği sürdürülebilir hale getirmek 
için gereken adımları kararlılıkla 
atacağız. Konyaaltı Sahili’nde kötü 
görüntülere ve mevzuata aykırı faa-
liyetlere izin vermeyeceğiz. Bölgede 
yapılacak düzenleme çalışmalarını 
hızla tamamlayarak, sahilimizi hem 
Antalyalı hemşehrilerimizin hem 
de yerli ve yabancı misafirlerimizin 
hizmetine en iyi şekilde sunacağız” 
dedi. DHA

iş gücüne katılan 
kişi sayısı artmalı
85 milyonluk nüfusun sadece 33 milyonunun iş gücüne dâhil olduğunu dile getiren ATSO 
Başkanı Hacısüleyman, “İş gücüne katılan kişi sayısını hızla artırmamız gerekiyor” dedi

KEPEz Belediyesi, ilçede-
ki mevcut parkları bakım ve 
onarım çalışmalarıyla baştan 
sona yenilerken, bir yandan 
da ilçeye yeni parklar kazan-
dırıyor. Bu kapsamda, Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri 
Duacı Mahallesi’nde üç yeni 
parkın yapım çalışmalarını eş 
zamanlı olarak sürdürüyor. 

Mahalle sakinlerinin talep-
leri doğrultusunda 9133 ve 
9150 sokaklarda, ayrıca 9123 
ile 9165 sokakların kesişimin 
de yeni park alanları oluştu-
ruluyor. İlk etapta, 9133 So-
kak’ta 1020 metrekare, 9150 
Sokak’ta ise 1039 metrekare 
büyüklüğünde iki park inşa 
edildi.

Bu parklarda sulama ve 
elektrik gibi altyapı çalışma-
ları tamamlanırken, üstya-
pı çalışmaları kapsamında 
yürüyüş yolları, çocuk oyun 

grupları, pergolalar, oturma 
alanları ve spor aletleri ekle-
nerek, parkların yapımı ta-
mamlanacak. Çalışmalar 
kapsamında, parklar çimlen-
dirilerek geniş yeşil alanlar 
oluşturulacak.

FERDİ TAYFUR’UN ADI 
DUACI’DA YAŞATILACAK 

Mahallenin üçüncü par-
kı ise 9123 ile 9165 sokak ke-
sişiminde, 1085 metrekare-
lik alanda yapılıyor. Bu parka, 
kısa süre önce Antalya’da ha-
yatını kaybeden ve “Arabes-
kin Babası” olarak bilinen 
ünlü sanatçı Ferdi Tayfur’un 
ismi verilecek. Kepez Beledi-
yesi Ocak Ayı Meclis Toplantı-
sı’nda, Ferdi Tayfur’un adının 
Duacı Mahallesi’ndeki parka 
verilmesi kararı oy birliğiyle 
kabul edilmişti. 
HABER MERKEZİ 

Duacı Mahallesi’ne 
eş zamanlı üç park
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14153
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JANDARMA Dedektifleri (JASAT) tarafından son 72 saatte 193 aranan 
şahıs yakalanarak adli makamlara teslim edildi. Jandarma Suç Araştırma 
Timleri (JASAT) çalışmalarını sürdürüyor. Ekipler bu kapsamda, farklı suç-
lardan aranmakta olan 10 yıl ve üzeri hapis cezası bulunan 2 şüpheli, 5-10 
yıl arası 11 ve 0-5 yıl hapis cezası bulunan 28 şüpheli başta olmak üzere 
toplam 176 şahsı yakalayarak adli makamlara teslim etti. İHA

Son 3 günde 193 aranan şahıs yakalandı

AntAlyA’nın Ma-
navgat ilçesi Gebece 
köyünde dünyaya 
gelen ve 1 aylık-
ken evinde çıkan 
yangında yüzü ya-
nan Uğur Acar, 21 
Ocak 2012’de Akde-
niz Üniversitesi Has-
tanesi’nde Prof. Dr. 
Ömer Özkan ve eki-
binin yaptığı, Türki-
ye’nin ilk yüz nakli 
ameliyatı ile yeni ha-
yatına başladı. Yü-
zündeki yanıklar 
nedeniyle eğitim ha-
yatını yarıda bıra-
kan Acar, liseyi dışa-
rıdan bitirdi. 2022 yılında diplomasını 
alan Uğur Acar, daha sonra Kamu 
Personeli Seçme Sınavı’ndan (KPSS) 
geçerli puan aldı. Akdeniz Üniversite-
si’nde tedavisi süren Acar, KPSS’den 
aldığı puanla üniversitenin kadro-
lu personeli oldu. Akdeniz Üniversite-
si’nde çalışırken diğer yandan üniver-
site sınavına hazırlanan Uğur Acar’ın 
hayatını değiştiren yüz naklinin üze-
rinden 13 yıl geçti. 13 yıllık sürede 
Akdeniz Ünivesitesi’nde sağlık duru-
mu yakından izlenen Acar, vefalı tav-
rıyla da takdir topluyor.

‘BaBamIN YÜZÜ                       
UĞUR’DA YAŞIYOR’

Donör Ahmet Kaya’nın yüzünü ba-
ğışlayan ailesiyle bağını hiç koparma-
yan Uğur Acar, kendisine ikinci hayat 
sunan aileyle sık sık görüşüyor. Sık 
sık telefonla görüntülü görüşen Acar, 
ailenin bir ihtiyacı olup olmadığını 
her fırsatta soruyor. Ahmet Kaya’nın 
kızı Emine Kaya ile gerçekleşen gö-
rüntülü görüşmelerde zaman zaman 
duygusal anlar da yaşanıyor. Babası-
nın yüzünü gördüğü Uğur Acar’dan 
dua isteyen Emine Kaya, “Uğur ile ar-
tık aile olduk. Sağ olsun her türlü sı-
kıntımıza koşuyor. Onunla görüntülü 
görüşünce biz de mutlu oluyoruz. Ba-
bam 13 yıl önce yaşamını yitirdi ama 
yüzü hala Uğur’da yaşıyor” dedi.

Acar ise aile olarak kabul ettiği 
Kaya ailesinin her zaman destekçisi 
olduğunu söyledi. Uğur Acar, “Görün-
tülü arıyorum sağ olsun onlar da her 
fırsatta görüşüyorlar. Allah Ahmet 

Kaya ağabeyimizden razı olsun. Bana 
ikinci hayat fırsatı sundu. 13 yıl geçti 
çok uzun bir zaman ama hala aile ile 
bağımızı koparmadık” diye konuştu.

‘SAĞLIĞINA DİKKAT                      
ETMESİ GEREKİYOR’

Nakli gerçekleştiren ekibin başında-
ki, Akdeniz Üniversitesi Prof. Dr. Tun-
cer Karpuzoğlu Organ Nakli Enstitü-
sü Müdürü Prof. Dr. Ömer Özkan, 13 
yıl önce gerçekleştirdikleri operasyo-
nun Türkiye’de bir ilk olduğunu ve 
o dönemler çok dikkat çektiğini söy-
ledi. Acar’ın sağlık durumunu sıklık-
la ve yakından takip ettiklerini anla-
tan Prof. Dr. Özkan, “Uğur sağlığına 
çok dikkat etmeli. Beslenmesinden 
uyku düzenine çok dikkat etmesi ge-
reken faktörler var. Organ nakli bağışı 
ne yazık ki hala istediğimiz seviyeler-
de değil. Yüz nakli bir yana karaciğer, 
böbrek, rahim, kalp bağışları bile hala 
çok düşük seviyelerde. Bağışla haya-
ta tutunan hastalarımızın bazılarının 
aileleri bile organ bağışında donör ol-
mada ne yazık ki olumsuz cevap veri-
yorlar” dedi.

Uğur Acar’ın donörün ailesiyle ile-
tişimini sürdürmesinin de güzel bir 
davranış olduğunu ifade eden Özkan, 
nakille insanların hayatının bir anda 
değişebildiğini ve ikinci yaşam im-
kanı yakaladıklarını söyledi. 13’üncü 
yıla özel bir de yaş pasta hazırlandı. 
Acar, pasta üzerindeki mumları sön-
dürdükten sonra Akdeniz Üniversite-
si Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan ile 
Prof. Dr. Ömer Özkan’a teşekkür etti. 
dHa   

KEPEz’DE gerçekleşen kazada 
kamyon otomobilin üzerine 
devrildi. Kaza, sabah saatlerin-
de Hamza Taş Caddesi ile Sü-

leyman Demirel Bulvarı’nın birleştiği 
eski Varsak Belediyesi’ndeki kavşak-
ta meydana geldi. Kent merkezine iler-
leyen Şahin Karataş’ın kontrolünden 
çıkan gübre yüklü kamyon, yağmur 
nedeniyle kayganlaşan yolda, durak-
ta yolcu bekleyen 07 AU 0336 plakalı 
halk otobüsüne çarptı. Kavşaktan cad-
deye savrulan kamyon, önünde iler-
leyen Gülşen Saygılı yönetimindeki 
07 MKB 45 plakalı otomobilin üzerine 
devrildi. Çevredekilerin ihbarı üzerine 
kaza yerine sağlık ve itfaiye sevk edil-
di. Otomobilde sıkışan sürücü Saygılı, 
ekipler tarafından güçlükle araçtan çı-
kartıldı. Gülşen Saygılı, ilk müdahale-
sinin ardından hastaneye sevk edildi. 
Hafif yaralı kamyon şoförü Şahin Ka-
rataş da tedbir amaçlı hastaneye gö-
türüldü. Kamyonda yüklü gübre tor-
baları, ilk kazanın yaşandığı alandan 
başlayıp cadde boyunca savruldu. Ka-

zanın yaşandığı cadde, uzun süre trafi-
ğe kapalı kaldı.  Otomobilin sürücüsü 

Gülşen Saygılı, hastanedeki müdahale-
ye rağmen yaşamını yitirdi. Saygılı’nın 

cenazesi, otopsi için Antalya Adli Tıp 
Kurumu morguna götürüldü. dHa   

Sürücü koltuğundayken 
üzerine kamyon devrildi

Kepez’de gübre yüklü kamyon halk otobüsüne çarptıktan sonra otomobilin 
üzerine devrildi. Otomobilde sıkışan sürücü Gülşen Saygılı, hayatını kaybetti

MAnAvGAt ilçesi İbrahim Sözen 
Caddesi üzerinde uygulama yapan Ma-
navgat Emniyet Müdürlüğü Trafik De-
netleme Büro Amirliği’ne bağlı ekipler, 
karşı şeritte 07 CRT 62 plakalı motosik-
letin çıkardığı yüksek sesin gürültü kir-
liliği oluşturması nedeniyle uygula-
mayı bırakarak motosikleti takibe aldı. 
Tim yaklaşık 500 metre süren takibin 
ardından Şelale Caddesi üzerinde mo-
tosikleti durdururken, egzozu tamamen 
boşaltılmış olan motosikletin sürücüsü 
Ömer E.A.’ya abartılı egzozdan dolayı 9 
bin 267 TL para cezası uyguladı. Moto-
siklet ise trafikten men edilerek yedie-
min otoparkına çektirildi. İHA

Abartılı egzozla cadde 
turuna 9 bin 267 TL ceza

Manavgat’ta abartılı egzoz 
nedeniyle gürültü kirliliği 

oluşturan motosiklet sürücüsüne 
Şahin timi tarafından 9 bin 267 

TL para cezası uygulanırken 
motosiklet trafikten men edildi

Duygulandıran 
görüntülü görüşme
Türkiye’de 13 yıl önce ilk yüz nakli yapılan Uğur Acar, naklin 

yıl dönümünde donör Ahmet Kaya’nın kızı Emine Kaya ile 
görüştü. Duygulandıran görüntülü görüşme sonrası Acar, 
yaş pasta keserek ikinci hayatının 13’üncü yılını kutladı

Alkolün etkisiyle kaldırımda sızdı
MANAvgAT ilçesinde 112 Acil Çağ-

rı Merkezi’ne gelen, 
Demokrasi Bulvarı Çetin 
Emeç Kavşağı’nda mar-
ket önünde kaldırımda 
bir vatandaşın yattığı 
ve uyandırılamadığı 
ihbarı Manavgat Emni-
yet Müdürlüğüne bağlı 
ekipleri harekete geçirdi. 
Olay yerine gelen polisler, 
yanında yerde yatan ve 
adının Hasan K. olduğu 
belirlenen şahsı kaldırabil-
mek için uzun süre uğraştı.

Polisler, aldığı alkolün 

etkisiyle sızdığı belirlenen şahsı kaldırmayı 
başaramayınca olay yerine 
sağlık ekibi çağrıldı. Sağlık 
ekibi ve polisler tarafın-
dan güçlükle bulunduğu 
yerden kaldırılan Hasan 
K., sağlık ekibi tarafından 
ambulansla hastaneye 
götürüldü.

Cezaevinden 2 gün önce 
çıktığı belirlenen Hasan 
K.’nin önce alkol aldığı, 
alkolün üzerine kolonya 
içmesi nedeniyle kaldırım-
da sızıp kaldığı öğrenildi. 
İHA

Manavgat’ta 
kaldırımda uyuyan 

şahsın, aldığı alkolün 
etkisiyle sızıp 

kaldığı belirlendi. 
Polis ve sağlık 

ekibi tarafından 
güçlükle uyandırılan 

şahıs, yapılan 
müdahalenin 

ardından hastaneye 
kaldırıldı

Zehir tacirlerine suçüstü
AntAlyA İl Emniyet Müdürlüğü 

Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü birimleri, uyuşturu-
cu maddelerin kaynağının kurutul-
ması, ticaretinin ve kullanımının 
engellenmesi amacıyla çalışma-
lar gerçekleştirdi. İl genelinde son 
1 haftada yapılan denetim ve ope-
rasyonlarda, ‘uyuşturucu veya 
uyarıcı madde ticareti yapmak ve 
sağlamak’ ve ‘kullanmak için uyuş-
turucu veya uyarıcı madde satın 
almak, kabul etmek ve bulundur-
mak’ suçları başta olmak üzere top-
lam 233 şüpheli yakalandı. Şüphe-
lilerden 17’si tutuklanarak cezaevine 
teslim edildi. Aranan kişilere yönelik 
çalışmalarda, uyuşturucu suçlarından 
hakkında arama kararı olan 22 kişi ya-
kalandı, şüphelilerden 15’i tutuklana-
rak cezaevine teslim edildi. Operasyon-
larda, 11 kilo 100 gram skunk, 4 kilo 
226 gram esrar, 3 kilo 119 gram eroin, 2 

kilo 59 gram metamfetamin, 1984 sen-
tetik ecza, 310 ecstasy, 248 adet yakla-
şık 51 bin 450 kullanımlık sentetik kan-
nabinoid (A4), 61,56 gram kokain, 18 
kök kenevir bitkisi, 8 hassas terazi, 1 ta-
banca ele geçirildi. Ayrıca, eğitim ve bil-
gilendirme faaliyetleri kapsamında 14 
oturumda 424 katılımcıya eğitim veril-
di. dHa   



GÜNCEL4 23 OCAK 2025
PERŞEMBE

Yurttan
kısa kısa

Bayraklar 
yarıya indi

BOLU Kartalkaya Kayak Merkezi’n-
de Grand Kartal Otelde çıkan ve 76 ki-
şinin yaşamını yitirdiği yangın faciası 
tüm yurtta vicdanları sızlattı. Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan, Kabine 
Toplantısı’nın ardından yaptığı açıkla-
mada yangın nedeniyle 1 gün süreyle 
milli yas ilan edildiğini açıkladı. Milli 
yas ilanının ardından yurt genelinde 
bayraklar yarıya indirildi.

51 kişiden 22’si  
taburcu edildi

SAĞLIK Bakanlığı, Bolu’daki Kartalka-
ya Kayak Merkezi’nde bulunan Grand 
Kartal Otel’de çıkan yangınla ilgili 
açıklama yaptı. Yapılan açıklamada, 
“Bolu Kartalkaya’da meydana gelen 
yangında 1’i ağır olmak üzere 51 vatan-
daşımız yaralanmıştı. Bugün itibarıyla 
29 vatandaşımız taburcu edilmiş olup, 
22 yaralımızın tedavisi hastanelerimiz-
de devam etmektedir” denildi.

Tekneler buzların 
arasında kaldı

VAN’IN Gürpınar ilçesindeki Zernek 
Baraj Gölü, etkili olan dondurucu so-
ğuklar nedeniyle tamamen buz tuttu. 
Yaklaşık 20 santimetre kalınlığında buz 
kütleleri oluşan gölde, kafes balıkçılığı 
yapılan balık havuzları ve tekneler 
buzların arasında kaldı. Bölgedeki en 
düşük sıcaklık, 21 Ocak’ta Van’ın Çal-
dıran ilçesine bağlı Bezirhane Mahalle-
si’nde eksi 26 derece olarak ölçüldü.

Cam silecekti 
canından oldu

ADANA’NIN Çukurova ilçesinde bir 
apartmanın 13’üncü katında oturan 
Emel Atapek, cam silmek için evinin 
penceresine çıktı. Bir süre sonra 
dengesini kaybeden Atapek, beton 
zemine düştü. Adrese sevk edilen 
sağlık görevlilerinin kontrolünde Ata-
pek’in yaşamını yitirdiği belirlendi. 
Atapek’in cansız bedeni, otopsi için 
Adana Adli Tıp Kurumu’nun morgu-
na kaldırıldı.

Ümit Özdağ: 
Bir kurgu var

ZAFER Partisi Genel Başkanı 

Ümit Özdağ, hakkında ‘Cumhur-

başkanına Hakaret’ ve ‘Halkı Kin 

ve Düşmanlığa Alenen Tahrik 

Etme’ suçlarından açılan soruş-

turma kapsamında çıkarıldığı 

mahkemece tutuklandı. Ümit 

Özdağ hakimlikteki ifadesinde, 

“Bir kurgu vardır. İnatla bir suç 

olmadığı halde, ‘Ümit Özdağ 

tutuklansın’ kampanyası başla-

tılmıştır” ifadelerini kullandı.

Kayseri’de baba 
oğlunu yaraladı

KAYSERİ’DE 3 suç kaydı 

bulunan Volkan Koç, henüz bilin-

meyen nedenle 7 yaşındaki oğlu 

Demir K.’yı tüfekle ağır yaraladı. 

Gözaltına alınan Koç, emniyetteki 

işlemlerinin ardından sevk edildi-

ği adliyede çıkarıldığı mahkemece 

tutuklandı. Diğer yandan tüfekle 

babası tarafından başından ağır 

yaralanan Demir K.‘nın hayati 

tehlikesinin sürdüğü öğrenildi.

Kırmızı ette  
kanatlı çıktı

İZMİR İl Tarım ve Orman 

Müdürlüğü tarafından yapılan de-

netimlerde, 2024 yılında İzmir’de 

bulunan binin üzerinde kayıtlı 

et işletmesinden 10 tanesinin 

taklit-tağşiş yaptığı tespit edildi. 

Taklit-tağşiş yaptığı tespit edilen et 

işletmelerine 2024 yılında 2 milyon 

883 bin 772 TL idari para cezası 

uygulandı. Kırmızı et ürünlerinde 

yapılan tür tayini analizlerinde en 

çok kanatlı eti tespit edildi.

DHA-İHA

Phaselis antik kentinin iki koyuna yapılmak 
istenen günübirlik tesisler, plajlar, büfeler 
yargıdan döndü. Phaselis kazı başkanlığı ve 

müze müdürlüğünün oluruyla, Kültür Varlıkla-
rını Koruma Bölge Kurulu tarafından onaylanan 
plajları, Antalya 3. İdare Mahkemesi iptal etti.  
Kültür ve Turizm Bakanlığı, bu kararı istinafa 
taşıdı. Dosya Konya Bölge İdare Mahkemesi 3. 
İdari Dava Dairesi’nin önüne gitti. Bölge İdare 
Mahkemesi de, ‘istinaf başvurusunun temyiz 
yolu kapalı olmak üzere oy birliğiyle reddine’ 
karar verdi. Böylece iptal kararı kesinleşmiş 
oldu.

ANTALYA YARARINA BİR KARAR

Mahkeme kararını duyuran Mimarlar Odası 
Antalya Şubesi, “Bu kararlar ile doğal değerleri-
miz olan koylarımızdaki yapılaşma kararları ip-
tal edilmiştir. Kazanan yine kentimiz, doğamız 
ve halkımız olmuştur” açıklaması yaptı. Phaselis 
ihalesine karşı açılan iki davadan biri Mimarlar 
Odası Antalya Şubesi’ne ait. Diğer dava da 14 
vatandaş tarafından açıldı. Hukuk süreci An-
talya lehine, halk lehine, toplum lehine, doğa 
lehine bir kararla sonuçlanmış oldu.

YAĞMACILAR HER YOLU DENİYOR

Fakat şimdilik… Niye şimdilik? Öncelikle 
şunu söyleyelim. Doğa, tarih, çevre yağması 
mevcut iktidarın alamet-i farikası haline geldi. 
Ormanlar, sular, kıyılar, madenler, dağ, taş 
yağmalanıyor uzun bir süredir. Çevreciler, doğa 
dostları, halkımız, hepimiz dört koldan müca-
dele ediyor, her yere yetişmeye çalışıyoruz. Bir 
yağma iptal ediliyor. Aynı alanda, aynı projede 
ufak tefek değişiklikler yapılarak ikinci bir dosya 
hazırlanıyor. Yağmacı şirket, talancı sermaye 
tekrar, tekrar, tekrar geliyor. Phaselis’te de böyle 

bir tehdit, böyle bir ihtimal var. Üst mahkeme 
kararıyla kesin bir şekilde durdurulan bölgeyi 
turizme açma projesi, yarın allanıp pullanarak, 
dudağına ruj, gözüne far sürülerek yeniden gün-
deme getirilebilir. Bu son derece mümkün…

ARKEOLOJİ RANT PASTASININ SÜSÜ

İkincisi… Köprülerde, otoyollarda, hava-
limanlarında istiap haddini dolduran inşaat 
iktidarı yeni bir alan keşfetti: Restorasyon… 
İktidarın diliyle söylersek; ‘ihya’… Antik 
kentlere bu başlık altında milyonlarca liralık 
kaynaklar aktarılıyor. Arkeolojik alanlar, an-
tik kentler niye yapıldığını bilmediğimiz res-
torasyon projelerinin tehdidi altında. Bu pro-
jeler ‘arkeolojik kazı’ adı altında yapılıyor, 
ama kimin elinin kimin cebinde olduğu belli 
değil. ‘Arkeolojik kazı’ bir süs. Milyarlarca 
liralık bir pastanın, ‘ihya’ pastasının süsü… 
Görüntüyü kurtarıyor. Örneğin Phaselis’te 3 
ayrı müteahhit firma var. Yani 3 ayrı koldan 

para aktarılıyor. Birileri ‘ihya’ ediliyor.

PROFESÖRÜ TAŞERON YAPAN SİSTEM

Anladığımız kadarıyla sistem şöyle işliyor: 
Bakanlık kazıyı ihaleye çıkarıyor. Bir firma bu 
ihaleyi alıyor. Bazen de bir antik kenti birkaç 
projeye bölüp, parçalar halinde ihaleye gidiyor-
lar. Kazı başkanlığı da, cumhurbaşkanı imzasıy-
la, bir akademisyene, profesöre ya da doçente 
veriliyor. Teşbihte kusur olmaz; müteahhit 
patron, profesör de taşeron.  O müteahhit, im-
zayla atanan kazı başkanıyla işin doğası gereği 
çalışıyor. Ekibin de kazı başkanı tarafından 
kurulmasına izin veriliyor. Nezaketen yani… 
İhaleyi alan müteahhit istese, “benim yeğen de 
bu işlerden anlar, gelsin o kazsın” deyip kahve-
de okey oynayan akrabasını getirip çalıştırabilir. 
Buna bir engel yok. İş kitabına uygun olsun diye 
şu an böyle yapılıyor; fakat her an değişebilir. 
Çünkü kazı başkanıyla müteahhit karşı karşıya 
gelse, müteahhidin dediği olur. Örneklerini 
gördük.

DOZERLERİN GÖLGESİNDE ARKEOLOJİ

Yazı çok uzadı. Bu mevzu çok su götürür. 
Spot ışıklarının çok dönmediği, kamuoyu ilgisi-
nin pek yönelmediği bir alandan bahsediyoruz. 
Bazı kazı alanlarına devasa bütçeler aktarılıyor. 
Fakat kazıya değil, restorasyona. Büyük bütçeler 
aktarılan kazı alanları da ne hikmetse, hep otel-
lerin arka bahçesi diyebileceğimiz bölgelerde. 
Örneğin Konyaaltı’nda, üç kuruş harcansa koru-
nabilecek Kelbessos yok edilirken, Alanya’daki 
Syedra antik kentine restorasyon diye dozerler 
sokuluyor. Arkeolog da sesini çıkarmıyor o 
dozerlere. Bunun örneklerini de başka yazılara 
saklayalım. Phaselis’e emeği geçen herkese de 
çok teşekkür ederek…

PHASElİS ‘ŞİMDİlİK’ KuRTulDu

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

KÜLTÜR ve Turizm Bakanlığı Ya-
tırım ve İşletmeler Genel Mü-
dürlüğü’nün ihalesini alan özel 
şirket, 2023 yılı Şubat ayın-

da Kemer ilçesinde antik Likya ken-
ti Phaselis’in sınırları içerisinde bulu-
nan 1’inci Derece Arkeolojik Sit Alanı 
niteliğindeki Alacasu ve Bostanlık koy-
larındaki iki halk plajı projesinin inşa-
atına başladı. Bu gelişme üzerine bazı 
çevre örgütleri ve meslek odaları, içeri-
sinde büfe, kafe, tuvalet gibi ünitelerin 
bulunduğu halk plajı projelerinin iptali 
için yargıya başvurdu. Mimarlar Odası 
Antalya Şubesi ve 14 vatandaş tarafın-
dan açılan davalar sonuçlandı. Mimar-
lar Odası Antalya Şubesi’nden yapılan 
açıklamada, doğal, kültürel ve arkeo-
lojik değerlerden biri olan Phaselis ve 
Phaselis koylarının bozulmadan gele-
cek kuşaklara aktarılması mücadelesi-
nin zaferle sonuçlandığı belirtildi.

İKİ AYRI DAVA AÇILDI

Antalya Kemer Phaselis Antik Ken-
ti Ören Yeri ve Bütünleyici Kıyı Alanı 
Çevre Düzenlemesi ait yapımı planla-
nan uygulamalara ilişkin vaziyet planı 
ve projelerin uygun bulunmasına yö-
nelik, Antalya Kültür Varlıklarını Koru-
ma Bölge Kurulu kararının ve yapım 
işine ilişkin ihale kararı ile bu kararın 
dayanağı ihale onayının iptali istemiy-
le iptal davası açıldığı belirtildi.

Açıklamada; davaya bakan Antalya 
3’üncü İdare Mahkemesi’nce ‘Mevzu-

at hükümlerine, ilke kararlarına, kamu 
yararına ve hukuka uygun olmadığı 
sonucuna varılmaktadır’ denilerek oy 
birliği ile kurul kararının iptaline karar 
verildiği hatırlatıldı. Davalı Kültür ve 
Turizm Bakanlığı’nın kararı istinafa gö-
türdüğü ifade edilen açıklamada, Kon-
ya Bölge İdare Mahkemesi 3’üncü İda-
ri Dava Dairesi’nin, temyiz yolu kapalı 
olmak üzere istinaf başvurusunun ke-
sin olarak reddine karar verdiği kay-
dedildi.

Aynı alana ilişkin, Kültür ve Tu-

rizm Bakanlığı Yatırımlar ve İşletme-
ler Genel Müdürlüğü’nün ihale kararı 
ve ihale onayının iptali istemiyle açı-
lan davaya bakan Ankara 11’inci İda-
re Mahkemesi’nin, dava konusu ya-
pım işine ilişkin ihale kararı ve ihale 
onayını hukuka aykırı bularak, 15 Şu-
bat 2024 tarihli kararı ile iptal ettiği be-
lirtildi. Bakanlığın, Ankara 11’inci İda-
re Mahkemesi’nde kararı temyiz ettiği 
belirtilen açıklamada, “Temyiz başvu-
rusunu görüşen Danıştay 13’üncü Da-
iresi, 24 Kasım 2024 tarihli kararın-

da; ‘Temyizen incelenen karar usul 
ve hukuka uygun olup, dilekçede ile-
ri sürülen temyiz nedenleri, kararın 
bozulmasını gerektirecek nitelikte gö-
rülmemiştir’ şeklinde hüküm kurup, 
düzeltme yolu kapalı olmak üzere 27 
Kasım 2024 tarihinde kesin olarak tem-
yiz isteminin oybirliği ile reddine karar 
vermiştir. Bu kararlar ile doğal değer-
lerimiz olan koylarımızdaki yapılaşma 
kararları iptal edilmiştir. Kazanan yine 
kentimiz, doğamız ve halkımız olmuş-
tur” denildi.  DHA

Phaselis kurtuldu 
Antik Likya kenti Phaselis’teki Bostanlık ve Alacasu koylarında yapımı büyük ölçüde tamamlanan 2 halk plajı 

projesi ihalesini hukuka aykırı bulan mahkemenin kararına yapılan itiraz, Danıştay tarafından reddedildi

KESK’ten sert tepki
Bolu’da bulunan Kartalkaya Kayak 

Merkezi’ndeki bir otelde çıkan yangın 
sonucu 76 kişinin hayatını kaybetme-
sine Kamu Emekçileri Sendikaları Kon-
federasyonu antalya dönem Sözcüsü 
İlhan Karakurt tepki gösterdi.  İlhan 
Karakurt, “Maden ocaklarında, yurtlarda, orman 
yangınlarında, işçi cinayetlerinde ve deprem-
lerin sonucunda sayısız defa tanık olduğumuz 
üzere ilk iş olarak yayın yasağı getirilmesinin ve 
devletin tüm yetkililerin sorumluluktan kaçma-
ya çalışmasının gerçeklerin üzerini kapatmaya 
yönelik olduğunun altını çiziyoruz” dedi. 

GERÇEK SORUMLU KİM?

İlhan Karakurt, “Kamuoyuna ihmallere ilişkin 
bilgi vermekle görevli resmi makamlar, iktidar 
partisinin kabine toplantısı bitmeden bir açık-

lama dahi yapamamış, İçişleri Bakanlığı ancak 
akşam saatlerinde yangının söndürüldüğünü 
ve kimlik tespitinin sürdüğünü açıklamıştır. Bu 
noktada gerçek sorumluların denetim görevini 
yapmayan kurum ve kuruluşlar ile yurttaşların 
can güvenliğini hiçe sayan, kar hırsıyla güven-
lik tedbirlerini almaktan imtina eden sermaye 
sahipleri olduğu, devleti şirket gibi yönetmekle 
övünenlerin, devletin denetim görevini şirket-
lere devredenlerin, ne kadar sorumluluktan 
kaçmaya çalışsalar da bu ihmaller zincirinin ana 
halkasını oluşturduğu bir kez daha açığa çıkmış-
tır” ifadelerini kullandı. 

GÜVENLİ BİR YAŞAM HAKKI

ilhan Karakurt, “Kamu kurumları, işletme-
ler ve denetim mekanizmaları bütünlüklü bir 
şekilde insan hayatını koruma sorumluluğunu 

üstlenmelidir. Bu sorumluluğun yerine getiril-
mesi, yalnızca yasal değil, ahlaki bir zorunlu-
luktur. Kamusal denetimin şeffaf bir şekilde 
yürütülmesi ve tüm süreçlerin kamuoyuyla 
paylaşılması, yaşam hakkı ve güvenin yeniden 
tesis edilmesi açısından hayati önemdedir. 
Güvenli bir yaşam hakkı, her bir yurttaşın en 
temel hakkıdır. Bu hak, sorumluluk sahibi tüm 
kurumlar tarafından korunmalıdır. Yaşam hak-
kının öncelikli olduğu, kamusal güvenliğin esas 
alındığı bir düzeni hep birlikte inşa edebiliriz. 
Bugün mücadele etmek, gelecekte benzer 
acıların yaşanmasını önlemenin en önemli 
yoludur. Yaşanan felaket, yalnızca bir tesiste 
değil, bu düzenin her bir köşesinde süregelen 
çürümüşlüğün bir ürünüdür. Bu çürümüşlüğü 
değiştirmek, örgütlü mücadeleyle mümkün-
dür” diye konuştu. 

Bolu’da yaşanan felaket ile ilgili açıklama yapan Kamu Emekçileri Sendikaları Konfederasyonu Antalya 
Dönem Sözcüsü İlhan Karakurt, “Bu tür felaketler ne bir kaderdir ne de bir tesadüf” dedi

FAHRETTİN 
HEPKESKİN



523 OCAK 2025
PERŞEMBEGÜNCEL

Dünyadan 
kısa kısa

İran’da uçak 
düştü: 2 yaralı

İRAN’IN Hemedan eyaletinde askeri 
uçağın düştüğü bildirildi. Hemedan 
Vali Yardımcısı Hamza Emrayi, İran’ın 
Hemedan eyaletine bağlı Kebudera-
heng ilçesinde askeri uçağın düştüğü-
nü ve uçaktaki 2 pilotun yaralı olarak 
kurtulduğunu açıkladı. Emrayi, kaza-
nın nedeninin araştırıldığını ve gerekli 
açıklamaların daha sonra yapılacağını 
belirtti.

Güney Kore’de 
duvar kaldırılacak

GÜNEY Kore’deki Muan Uluslararası 
Havalimanı’nda 179 kişinin hayatına 
mal olan uçak kazasına dair soruştur-
ma sürüyor. Güney Kore Ulaştırma 
Bakanlığı’ndan yapılan açıklamada, 
Jeju Air’e ait Boeing 737-800 tipi uça-
ğın gövde üzerine iniş yaptıktan sonra 
yüksek hızla çarptığı lokalizatör anten-
lerini barındıran beton duvarın pist 
bitiminden kaldırılacağı duyuruldu. 

27 Starlink uydusu 
yörüngeye fırlatıldı

ELON Musk’ın uzay taşımacılığı 
şirketi SpaceX, Starlink uydularını 
yörüngeye fırlatmaya devam ediyor. 
SpaceX, ABD’nin California eyaletinde 
yer alan Vandenberg Uzay Kuvvetleri 
Üssü’nde Falcon 9 roketiyle 27 Starlink 
uydusunu daha yörüngeye fırlattı. 
Falcon 9 roketi fırlatmanın ardından 
başarılı şekilde yeryüzüne iniş yaptı. 
Yörüngede, yaklaşık 7 bin adet Star-
link uydusu bulunuyor.

Aliyev ve Zelenskiy 
İsviçre’de görüştü

AZERBAYCAN Cumhurbaşkanlığı’n-
dan yapılan açıklamada Aliyev’in, 
Dünya Ekonomik Forumu’nun 55’inci 
Yıllık Toplantıları kapsamında, 
İsviçre’de Zelenskiy ile görüştüğü 
belirtildi. Görüşmede, Azerbaycan ile 
Ukrayna arasındaki siyasi, ekonomik 
ve insani alanlardaki ilişkiler, enerji 
sektöründeki iş birliği ile bölgesel 
güvenlik konularının ele alındığı 
kaydedildi.

Özbekistan ile 
Rusya ortaklığı

RUSYA Savunma Bakanı 

Andrey Belousov, Özbekistan’ın 

başkenti Taşkent’e ziyaret gerçek-

leştirerek Özbek mevkidaşı Şuhrat 

Halmuhamedov’la bir araya geldi. 

Rusya Savunma Bakanlığı’ndan 

yapılan açıklamada, savunma 

bakanlıkları arasında 2025 yılı iş 

birliği planı ve 2026-2030 yıllarını 

içeren askeri alanda stratejik 

ortaklık programının imzalandığı 

açıklandı. 

California’da 
ölü sayısı arttı

ABD’NİN California eyale-

tindeki Los Angeles şehrinde 

7 Ocak’ta başlayan orman 

yangınlarıyla mücadele sürerken 

felaketin bilançosu bir kez daha 

ağırlaştı. Los Angeles Adli Tıp Ku-

rumu’ndan yapılan açıklamaya 

göre, Palisades Yangını’nda 11, 

Eaton Yangını’nda ise 17 kişinin 

hayatını kaybetmesiyle ölü sa-

yısı 28’e yükseldi. Yangınlarda 6 

bin 500’ü aşkın yapı küle döndü. 

Sheinbaum’dan 
Trump’a cevap

MEKSİKA Devlet Başkanı Clau-

dia Sheinbaum, Ulusal Saray’daki 

günlük basın toplantısında, 

ABD Başkanı Donald Trump’ın 

Meksika Körfezi’ne ilişkin sözle-

rini değerlendirdi. Sheinbaum, 

“ABD’nin kıta sahanlığına karşılık 

gelen bu bölgeye Amerika Körfezi 

diyorlar, bizim için hala Meksika 

Körfezi’dir ve tüm dünya için de 

böyledir” ifadesini kullandı.

DHA-İHA

KİRACILAR Dayanışma 
Derneği Başkanı Cen-
giz Kul, yüksek kira 
artışları, gıda, sağ-

lık, eğitim ve ulaşım gibi te-
mel ihtiyaçların karşılanma-
sında yaşanan zorluklara dikkat çekti. 
Kul, “Dar gelirli vatandaşlar olarak hal-
kın sorunlarına odaklanan bir yönetim 
bekliyoruz” dedi. 

DÜZENLEME ŞART

Kira davalarında adil kararların alın-
ması ve dar gelirli vatandaşlar için 
yeni yaşam alanlarının tahsis edilme-
si gerektiğini söyleyen Kiracılar Da-
yanışma Derneği Başkanı Cengiz Kul, 
fahiş kiralara, gıdaya, sağlık, eğitim, 
ulaşım gibi temel ihtiyaçlara acilen çö-
züm bekliyoruz” dedi. Kul “İçinde bu-
lunduğumuz kaotik ortam, Türkiye 
siyasetinin ne kadar kokuşmuş, çü-
rümüş, köhnemiş olduğu-
nu göstermektedir. Emek-
linin, işçinin, emekçinin, 
köylünün, çiftçinin, balıkçı-
nın, esnafın, kadınların, ço-
cukların, gençlerin, işsizle-
rin, memurların sorunlarını 
çözmek yerine daha da de-
rin uçurumlar oluşturacak 
bir hale getirmişlerdir. An-
cak bu böyle gitmez. Türki-
ye Cumhuriyeti’nin geleceği 
için Türkiye siyasetinin yeni-
den dizayn edilmesi zorun-
luluktur. Temiz, dürüst, ilkeli, 
çıkarsız, liyakatli, idealist bir 
siyaset anlayışının tesis edil-

mesi gerekmektedir. Bu gö-
rev, yurdunu seven her yurt-
taş için bir zorunluluktur” 
dedi.

KİRACILARA AYRI BÖLGE 
OLUŞTURULSUN

Başkan Kul, “Buradan 
tüm siyasilere, kendileri için 
değil halkın sorunlarını çöz-
melerini temenni ediyo-
rum.  Kiracılara bölge verin, 
yeni bölgeler, yeni yerler 

tahsis edin. Adaletin olduğu, insan gibi 
yaşanacak, ahlaklı, temiz, adaletli böl-
geler oluşturun. Bu böyle devam ettik-
çe bu işin sonu nereye varacak? Kim 
bu dar gelirli vatandaşa sahip çıkacak? 
Tüm siyasi genel başkanından temiz-
likçisine kadar vicdan, merhamet değil 
yasa istiyoruz. Ya da garibanlara bölge 
tahsis edilsin. Artık bu adaletsiz, fahiş 
fiyatlar insanları zor duruma sokmaya 
başladı. Kiracılar Dayanışması Derneği 
olarak sonuna kadar takipçisi olacağız” 
ifadelerine yer verdi.   

ELEKTRİK Mühendisleri Odası Antal-
ya Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı Şa-
ban Tat, Bolu Kartalkaya’da meydana 
gelen ve can kayıplarına yol açan otel 
yangınına ilişkin bir açıklama yaptı. 
Yangınların kader olmadığını belirten 
Tat, yangın güvenliğini sağlamak için 
teknoloji ve mühendislik olanaklarının 
etkin kullanılmasının zorunlu oldu-
ğunu ifade etti. Tat, “Yangın güvenlik 
sistemlerinin kurulması ve periyodik 
kontrollerin uzmanlarca yapılması, bu 
tür faciaların önlenmesi için elzemdir” 
dedi.

İHMALLER ZİNCİRİ ARAŞTIRILMALI

Bolu’da kayak merkezinde çıkan 
yangın sonrasında 76 vatandaşımızın 
hayatını kaybetmesinin neden olan ih-
mal zincirlerinin incelenerek sorum-
luluların cezalandırılması çağrısında 
bulunan Elektrik Mühendisleri Odası 
Antalya Şubesi Yönetim Kurulu Başka-
nı Şaban Tat, “Yangında ölmek kader 
değildir” dedi. Yangınları tedbirsizlik 
sonucu meydana gelen felaketler ola-

rak niteleyen Başkan Şaban Tat, söz-
lerine, “Yangının nedeninden daha 
önemli olan, gerekli önlemlerin alın-
mamasıdır. Öncelik, yangının çıkış 
kaynağını ortadan kaldırmak ol-
duğu kadar, yangın anında hızlı 
ve etkili müdahale imkânı sağ-
layacak sistemlerin kurulma-
sı ve can kaybını önlemek için 
gereken tedbirlerin alınmasıdır. 
Çıkış sebebi ne olursa olsun, gü-
nümüz teknolojisi yangın 
felaketlerinin önlen-
mesi ve büyümesi-
nin engellenmesi 
için yeterli ola-
naklar sunmak-
tadır. Ancak, 
ülkemizdeki 

yetersiz uygulamalar, denetim eksik-
likleri ve eksik mevzuat düzenlemeleri, 
yangınların büyük felaketlere dönüş-

mesine yol açmaktadır” diye ko-
nuştu.

Bir binanın yangına karşı 
güvenli olabilmesi için yalnız-
ca elektronik algılama ve sön-
dürme sistemleriyle donatıl-
masının yeterli olmadığını 

belirten Başkan Tat, “Yangın 
güvenliği için, bu sistemlerin 

düzenli olarak bakımının 
yapılması ve her an ça-
lışır durumda tutul-
ması gerekmektedir. 
Sistemlerin işlevleri-
ni tam olarak yerine 
getirip getirmediği-

ne ilişkin kontroller ise, yıllık periyot-
larla bu alanda uzmanlaşmış elek-
tik-elektronik mühendisleri tarafından 
gerçekleştirilmelidir. Elektronik algıla-
ma ve söndürme sistemleri, kamuya 
açık ve insanların toplu halde bulun-
duğu yurtlar, okullar, hastaneler, otel-
ler, cezaevleri, metro istasyonları, iba-
dethaneler gibi tüm binalarda zorunlu 
hale getirilmelidir. Bu sistemlerin bakı-
mının ve yıllık kontrollerinin sağlana-
bilmesi için acilen mevzuat değişikliği 
yapılmalıdır. Gerekli düzenlemeler ya-
pılmadan, bu tür trajedilerin önlenme-
si mümkün değildir” dedi.

Yangın güvenliği açısından alınma-
sı gereken önlemlerin başında yangın 
algılama ve uyarı sistemlerinin kurul-
ması, yangına müdahale edebilecek 
yangın tüplerinin binalarda bulunma-
sı, yangın merdivenlerinin inşa edil-
mesi ve her zaman kullanılabilir halde 
tutulması gerektiğini vurgulayan Baş-
kan Tat, ayrıca yangın risk raporları-
nın hazırlanmasının önemine değindi.  
HABER MERKEZİ

Kiracılardan 
sert tepKi
Kiracılar Dayanışma Derneği Başkanı Cengiz Kul, kira artışları ve temel 
ihtiyaçlardaki fahiş fiyat artışlarına karşı acil çözümler beklediklerini 
belirterek, siyasetin halkın sorunlarına duyarsız kalmasını eleştirdi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Sağlık artık 10 kat pahalı
Sağlık ve Sosyal Hiz-

met Emekçileri Sendikası 
(SES) antalya Şubesi, 
Sağlık Bakanlığı’nın uygu-
lamalarına tepki gösterdi. 
Şube Eğitim ve Örgütlen-
me Sekreteri aslı Soydar, “Vergi-
de ve gelirde adalet talebimizde 
ısrarlıyız” diyerek, aile Sağlığı 
Merkezlerinde (aSM) ücretli hale 
getirilen hizmetlerin halk sağlığını 
olumsuz etkilediğini vurgularken 
sağlık çalışanlarının ağırlaştırılmış 
koşullara karşı mücadeleyi sürdüre-

ceklerini belirtti.

HALKA EZİYETTİR

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçi-
leri Sendikası (SES) antalya Şube 
Eğitim ve Örgütlenme Sekreteri 
aslı Soydar şube binasında düzen-
lediği basın toplantısında “ Vergide 
ve gelirde adalet talebimiz ısrarlı-
yız” dedi. Soydar “Sağlık Bakanlığı 
Eziyet yönetmeliğine karşı aile 
sağlığı çalışanlarının yaptığı eylem-
leri kırmak, etkisiz hale getirmek 
amacıyla aSM çalışanlarının üç kez 

13 gün süreyle yaptığı iş bırakma 
eylemlerine katılanları cezalandır-
mak amacıyla günlerce denetimler 
yapıp, soruşturmalar açıp gurup 
düşürmeler yoluyla ücret kesinti-
leri yapmaya devam etmektedir. 
Sağlık Bakanlığı eziyet yönetmeli-
ğinin iptalini isteyen taleplerini dile 
getiren aSM sağlık çalışanlarının 
eylemlerine katılımın zayıf olduğu-
nu, çalışanların büyük bir kısmının 
bu yönetmelikten memnun olduğu 
algısını yaratmaya çalışmasını hay-
retle izliyoruz” diye konuştu.

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası (SES) Antalya Şubesi, 
basın toplantısında birinci basamak sağlık hizmetlerini paralı 

tedavi merkezlerine dönüştüren uygulamalara sert tepki gösterdi

GÜVEN 
GÜNEŞ

denetimsizlik ölüm getirdi
Elektrik Mühendisleri Odası Antalya Şube Başkanı 
Şaban Tat, Bolu Kartalkaya’da yaşanan otel yangını 

sonrası yaptığı açıklamada, yangın güvenliği 
sistemlerinin zorunlu hale getirilmesi ve düzenli 

kontrollerin sağlanması gerektiğini vurguladı
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Kemer’ in alt yapı eksiklerini gidermeye 
devam eden Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ASAT Genel Müdürlüğü, Çamyuva ve 
Tekirova Mahallelerinde yeni açılan imar 
yollarında çalışma başlattı. Kanalizasyon 
hattı tamamlanan ve yeni açılan imar yol-

larında içme suyu hattı çalışması yapı-
lıyor. Çalışmayla birlikte imar yollarının 
yapılaşma öncesi alt yapısı hazır hale gele-
cek. Çamyuva ve Tekirova Mahalleleri sağ-
lıklı ve verimli içme suyu alt yapısına ka-
vuşacak. HABER MERKEZİ

YAKlAşıK 1 ay önce kilogramı 300-
400 Tl arasında satılan çilek, sera-
da ortalama 90 Tl’ye düşmüş durum-
da. Çilek üreticisi Emine Peker, Aralık 
ayında hasada başladıklarını ve baş-
langıçta kilosunu 400 Tl’ye sattıkları 
çileklerinin, bir ay içinde 90 Tl’ye ka-
dar düştüğünü söyledi. 

Peker, 10 dekar alanda çilek yetiş-
tirdiğini belirterek, “Bir ay önce 400 
Tl’den çilek sattık. Bu sene rakamlar 
bu şekilde giderse en azından emek-
lerimizin karşılığını alırız diye sevin-
dik. Ancak fiyatlar hızla düşerek 250 
Tl’ye indi. şu an ise 90-100 Tl civarın-

da satıyoruz. Haftada iki defa hasat 
yapıyoruz ve her hasat yaklaşık 600 
kilo civarında oluyor” dedi.

YETİŞTİRMESİ ZOR,                            
RAF ÖMRÜ KISA

Çileklerin yetiştirilmesinin oldukça 
zor ve maliyetli olduğunu ifade eden 
Peker, “Çilek, hassas ve raf ömrü kısa 
bir meyve. Bin bir zorlukla yetişti-
riyoruz. Ürettiklerimizi hemen top-
lar toplamaz satışa göndermemiz ge-
rekiyor. Çilek üretimi, patlıcan ya da 
kabak gibi diğer sebzelere göre çok 
daha fazla işçilik gerektiriyor” şeklin-

de belirtti. 
Maliyetlerin arttığını anlatan Pe-

ker, “Maliyetleri karşılamakta zor-
lanıyoruz. Çilek fiyatlarının 200-250 
Tl’nin altına düşmemesi gerekiyor. 
Ancak şu an bu rakamlarla maliyet-
lerimizi karşılamamız mümkün de-
ğil” dedi.

Peker, aracılara yönelik düzenle-
meler yapılmasını talep etti. Üretici 
Aslan Peker ise, “Aracılar arasındaki 
farklar nedeniyle üreticinin kazancı 
düşüyor. Maliyetler iki katına çıkmış-
ken bu fiyatlarla zorluk yaşıyoruz” 
dedi. İHA

AnTAlYA Ticaret Borsası’nın 
yürüttüğü Kesme Çiçek İhra-
catının Geliştirilmesi Ur-Ge 
Projesi kapsamında, kesme 

çiçek ihracatçısı firmaların temsilcile-
ri Afrika’nın çiçek üretim merkezi Ken-
ya’ya gitti. ATB Yönetim Kurulu Baş-
kanı Ali Çandır’ın liderliğindeki heyet, 
Kenya’nın başkenti nairobi’de yoğun 
bir program gerçekleştirdi. Türkiye 
Cumhuriyeti nairobi Ticaret Müşavi-
ri Mustafa Alıcı’nın da katıldığı B2B 
toplantılarında, ATB üyeleri çok sayı-
da Kenyalı firma ile bire bir ticari gö-
rüşmeler yaptı. Görüşmelerde iki ülke 
arasında işbirliği imkanları masaya ya-
tırılırken, Kenya ekonomisi ve kesme 
çiçek pazarının yapısına ilişkin bilgi 
alışverişinde bulunuldu.

KENYALI FİRMALARLA                        
İKİLİ GÖRÜŞMELER

Başkan Çandır başkanlığında ATB 
heyeti, Kenya’nın kesme çiçek sektö-
rü temsilcileriyle bir araya gel-
di. Kenya Flower Council (KFC) 
CEO’su Clement Tulezi ve yöne-
tim kurulu üyeleriyle yapılan gö-
rüşmelerde, Türkiye ve Kenya 
arasında sektörel iş birlikleri ele 
alındı. Toplantılarda, Kenya kes-
me çiçek sektörü hakkında de-
taylı bilgi alındı ve ticari ilişkileri 
geliştirebilecek yeni adımlar gö-
rüşüldü. ATB heyeti, Kenya’daki 
saha ziyaretleri kapsamında nai-
vasha bölgesinde kesme çiçek üre-
ticisi firmaları gezdi. Üretim süreç-
lerini yakından inceleyen heyet, 
Türkiye’de yetiştirilebilecek yeni çi-
çek çeşitleri hakkında bilgi aldı. Heyet 
üyeleri, Türkiye’nin kesme çiçek üretim 
potansiyelini artırmak için Kenya’da 
edindikleri tecrübelerin büyük katkı 
sağlayacağını belirtti.

ATB heyeti ayrıca, Türkiye Cumhu-
riyeti nairobi Büyükelçisi Subutay 
Yüksel’i ziyaret ederek, iki ülke ara-
sında geliştirilebilecek ticari işbirlik-
leri hakkında görüş alışverişinde bu-

lundu. Başkan Ali Çandır, Büyükelçi 
Yüksel’e desteklerinden dolayı teşek-
kür ederek günün anısına bir plaket 
takdim etti. Antalya Ticaret Borsası Yö-
netim Kurulu Başkanı Ali Çandır, Tür-
kiye’de kesme çiçeğin yaklaşık yarısı-

nı üreten Antalya’nın, ihracatta büyük 
bir potansiyele sahip olduğunu vurgu-
ladı. Çandır, ATB’nin üyelerinin tica-
ret hacmini genişletmek için yurt içi 
ve yurt dışında önemli temaslarda bu-
lunduğunu belirtti. Kenya ziyaretinin 
bu çalışmalara büyük katkı sağlayaca-
ğını ifade eden Çandır, “Antalya Tica-
ret Borsası olarak ürünlerimizin ticari 
hacmini ve yurt dışı pazarını artır-
mak için çalışıyoruz. Yürüttüğümüz 

Ur-Ge projeleriyle üyelerimize ticari ka-
zanımlar sağlıyoruz” dedi. Çandır, kes-
me çiçek sektöründe daha önce Ko-
lombiya ve Birleşik Krallık’ta yapılan 
incelemelere de dikkat çekerek, Kenya 
temaslarının bu sürece ivme kazandı-
racağını sözlerine ekledi.  İHA

ATB kesme çiçek
sekTörüyle kenyA’dA
Antalya Ticaret Borsası (ATB), üyelerinin yurt içi ve yurt dışı ticaretini geliştirmek için çalışmalarını 

sürdürüyor. ATB üyeleri, Kenya’da kesme çiçek ihracatıyla ilgili temaslar gerçekleştirdi

KEPEz Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz, Temizlik İşleri Müdürlüğü şantiye-
sinde incelemelerde bulundu. Fevzi Çak-
mak Mahallesi’ndeki şantiyeyi gezen 
Başkan Kocagöz, yürütülen çalışmalar 
ve iş süreçleri hakkında bilgi aldı. İşçile-
re çalışmalarında başarılar dileyerek on-
larla sohbet etti. Başkan Kocagöz, 2024 
yılında 3 bin 368 yeni konteynerin üre-
tildiği ve 15 bin 910 adet bakım ve ona-
rımının yapıldığı şantiyedeki üretim ala-
nına geçti. Abkant pres (kesme kıvırma) 
makinesinde yapılan konteyner üretim 
aşamasını inceleyerek, kaynak yapımı-
nı izledi.

ÇALIŞARAK GÜZELLEŞTİRECEĞİZ

İş Sağlığı ve Güvenliği kurallarına uy-
gun olarak kaynak gözlüğü, kulaklık, el-
diven ve maske kullanan personellere 
teşekkür ederek, “Bizim önceliğimiz ça-
lışma arkadaşlarımızın güvenliğidir. He-
pimiz evlerimize buradan ekmek götürü-
yoruz. Önceliğimiz kendimiz olmalı ve iş 
güvenliği ile ilgili tüm kurallara uyarak 
iş başı yapmalıyız. Çocuklarımız, kardeş-
lerimiz, anne ve babalarımız var. Bu yüz-
den önce kendimizi, sonra sevdiklerimizi 
düşünerek çalışmalıyız. lütfen iş sağlığı 
ve güvenliği kurallarına uyalım. Sizleri 
çok seviyoruz. Kepezimizi birlikte çalışa-
rak güzelleştireceğiz” dedi. Başkan Me-
sut Kocagöz’e, şantiye ziyaretinde Beledi-
ye Başkan Yardımcısı Durmuş Değer ve 
Temizlik İşleri Müdürü Burak Tösten eş-
lik etti.   İHA

Başkan Kocagöz’den 
şantiye ziyareti

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
2024 yılında 3 bin 368 yeni konteynerin 
üretildiği ve 15 bin 910 adet bakım ve 

onarımının yapıldığı Temizlik İşleri 
Müdürlüğü şantiyesini ziyaret etti

seradaki çileğin 
fiyatı dip yaptı

Aksu’da yaklaşık 4 bin dekar alanda üretilen çileğin kilogram 
fiyatı, 400 TL seviyelerindeyken 90 TL’ye kadar geriledi

Tekirova’da içme suyu 
hattı çalışması başladı
Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlüğü Kemer’in Çamyuva 

ve Tekirova Mahallelerinde içme suyu hattı çalışması yapıyor

Kemer Belediyesi Fen İşleri Müdür-
lüğü ekipleri, Çamyuva Mahallesi Tu-
rizm Bulvarı üzerinde asfalt tamir ça-
lışmalarını sürdürüyor.  Çamyuva 
Mahallesi Turizm Bulvarı üzerinde 
patlayan su borularının tamiri sırasın-
da bozulan ve tahrip olan asfaltta, be-
lediye ekiplerince yama çalışmaları 
devam ediyor.  Arslanbucak ve Tekiro-
va mahallelerinde de devam çalışma-
ların en kısa sürede tamamlanacağı 
bildirildi.

KEMER BELEDİYESİ / BÜLTEN 

Çamyuva’da 
yol çalışması



TGF Türkiye Golf Turu sıralama mü-
sabakaları, 19 - 21 Ocak 2025 tarihin-
de Antalya Belek’te yer alan National 
Golf Kulübü ve Carya Golf Kulübü’nde 
oynandı. Oynanan üç raund sonunda 
TGF Türkiye Golf Turu’nda oynamaya 
hak kazanan sporcuların isimleri bel-
li oldu. 

Sıralama müsabakalarına Ataşehir 
Golf Kulübü, Alanya Golf Kulübü, İs-
tanbul Golf Kulübü, Regnum Golf Ku-
lübü, National BGK., Klassis Golf Kulü-
bü, Kemer Golf Kulübü, Bodrum Golf 
Kulübü, Ankara Golf Kulübü, Infinity 
Golf Kulübü, Antalya Golf Spor Kulü-
bü, 19 Mayıs Samsun Golf Kulübü, An-
talya Gençler Golf Spor Kulübü, Car-
ya Golf Kulübü, National GSK., Moda 

Golf Kulübü, Cornelia Golf Kulü-
bü, Sueno Golf Kulübü, Regnum 
Golf & Country Club Bodrum, Oly-
mpos Golf Kulübü ve ferdi lisans-
lı 49’u erkek, toplam 74 sporcu ka-
tıldı. Türkiye Golf Federasyonu 
Yönetim Kurulu üyelerinden TGF 
Yönetim Kurulu üyelerinden Mu-
rat Karaduman, Mehmed Evyap, 
Nejla Gerçek, Hasan Ceylan, Gü-
ray Yazıcı ile TGF Genel Sekteri İh-
san Gencay Asan, TGF Milli Takım 
antrenörlerimizden İdris Topar ve 
Çağatay Ural yakından takip etti.

2025 TGF MİLLİ TAKIM ADAY 
KADRO KAMPI BAŞLIYOR

Sıralama müsabakalarında TGF Tür-

kiye Golf Turu’nda oynamaya hak ka-
zanan sporcular, 22-26 Ocak 2025 
tarihleri arasında Antalya Belek’te ya-

pılacak Milli Takım Aday Kadro Kam-
pı’yla sezonun ilk çalışmasına başlaya-
caklar. DHA
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Orduspor eski 
başkanı vefat etti 

Bolu Kartalkaya Kayak Merke-
zi’nde otelde çıkan yangında 66 

kişi yaşamını yitirirken, 51 kişi de yara-
landı. Yangında hayatını kaybedenler 
arasında gazeteci Nedim Türkmen, eşi 
ve 2 çocuğunun da olduğu öğrenildi. 
Türkmen, 2009 yılında Orduspor Kulü-
bü’nde başkanlığa seçilirken, göreve 
geldikten 2 yıl sonra Orduspor’un 
Süper Lig özlemine son vermişti.

Galatasaray 
puan bıraktı 

UEFA Avrupa Ligi 7. hafta müca-
delesinde Galatasaray, konuk et-

tiği Ukrayna ekibi Dinamo Kiev ile 3-3 
berabere kaldı. Karşılaşmada 2-0 ve 3-1 
olmak üzere iki kez farkı açan Galatasa-
ray son dakikalarda kalesindeki gollere 
engel olamayanınca mücadeleden bir 
puan ile ayrılmak zorunda kaldı. 

Taraftarlardan  
Muslera’ya tepki 

Galatasaray sahasında mücadele 
ettiği Ukrayna ekibi Dinamo Kiev 

ile 3-3 berabere kaldı. Müsabakada 
sarı-kırmızılı taraftarlar, 3 gol yiyen 
kaleci Muslera’yı performansından 
dolayı ıslıklayarak, tepki gösterdi. Mus-
lera maçın ardından direkt soyunma 
odasına giderken, Teknik Direktör Okan 
Buruk ve oyuncular, Muslera’yı teselli 
etti.

Fenerbahçe Carlos’u
renklerine bağladı 

Fenerbahçe Aston Villa forması 
giyen Brezilyalı Stoper Diego Car-

los’u kadrosuna kattı. Yapılan açıklama-
da, “Kulübümüz, Aston Villa forması 
giyen Diego Carlos’un transferi için 
kulübü ve kendisi ile prensip anlaşma-
sına varmıştır. Brezilyalı oyuncu sağlık 
kontrolleri ve transfer görüşmelerini 
ilerletmek için İstanbul’a davet edilmiş-
tir” denildi.

Devler Ligi’nde 
heyecan başladı 

UEFA Şampiyonlar Ligi’nde 7. 
hafta 9 maçla başladı. Lider 

Liverpool, Lille karşısında 7. galibiyetini 
elde ederken, Barcelona ise Benfica 
deplasmanında mucizevi bir geri 
dönüşe imza atarak üst üste 6. galibi-
yetini aldı. Gecenin gol olmayan tek 
karşılaşmasında Brugge ile Juventus 
0-0 berabere kaldı. 

Dortmund’da, Nuri 
Şahin dönemi bitti 

Alman temsilcisi Borussia 
Dortmund, Teknik Direktör Nuri 

Şahin ile yolların ayrıldığını açıkladı. 
Bundesliga ekibi Borussia Dortmund’da 
Nuri Şahin dönemi sona erdi. Sarı-si-
yahlılar, UEFA Şampiyonlar Ligi’nin 7. 
haftasında deplasmanda Bologna’ya 
2-1 mağlup oldukları maçın ardından 
genç teknik adamla yolların ayrıldığını 
duyurdu. 

KEpEz Belediyespor Kulübü güreş ta-
kımı sporcuları, Antalya Şampiyona-
sı’ndan 2 altın ve 3 gümüş madalya 
kazandı. Döşemealtı Spor Salonu’n-

da yapılan Okullararası Yıldız Erkekler An-
talya İl Şampiyonası’nda 38 kiloda mücade-
le eden Ahmet Mert ile 48 kiloda Mehmet 
Efe Şen altın madalya alarak bir üst tur olan 
bölge şampiyonasına katılmaya hak kazan-
dı. Takımdaki 75 kiloda yarışan Tuğra Nasuh 
Çeri ile aynı kilodaki Talha Sabanlı ve 44 kilo-
da güreşen Hüseyin Efe Özdemir ise gümüş 
madalya aldı.

MOTİVASYON KAYNAĞI OLDU

Altyapıya verdikleri önemin bu tür başarı-
larla taçlanmasıyla hem motive olduklarını 

MURATpAŞA Belediyespor bas-
ketbol dalında başarılarını sürdü-
rüyor. Antalya’da U-18 yerel ligler 
bu yıl 8 takım ile oynandı. Ligde 
ikincilik elde eden Muratpaşa Be-
lediyespor, 4 Mart’ta Türkiye Bas-
ketbol Federasyonu’nun belirleye-
ceği bir ilde Bölge Şampiyonasına 
katılacak. Başarı elde etmeleri ha-
linde ise Muratpaşa’yı Anado-
lu Şampiyonası’nda temsil ede-
cekler. 

ERDEM TÜRETKEN’İN 
BAŞANTRENÖRLÜĞÜNDE

Muratpaşa Belediyespor, ba-
şantrenör olarak 2020’den bu 
yana eski milli basketbolcu Erdem 
Türetken’le çalışıyor. Başantre-
nör Türetken, basketbolda profes-
yonel kariyerine Darüşşafaka’y-
la başladı. Sayısız kez Üniversite 
ve B Milli Takım formalarını giyen 
Türetken, Basketbol Süper Ligi’nde 
Beşiktaş, Galatasaray, Aliağa, pET-
KİM gibi takımların formasıyla 
mücadele etti. HABER MERKEZÎ 

Kepezli güreşçilerden 
2 altın, 3 gümüş madalya

Kepez’in genç 
güreşçileri, Antalya 
Şampiyonası’nda 
2 altın ve 3 gümüş 

madalya aldı

hem de gelecek için umutlandıklarını belirten Antrenör 
Meral Kaya, “Bu başarıda emeği geçen antrenörlerimizi, 
sporcularımızı ve ailelerini tebrik ediyorum. Güreş, Türk 

sporunun köklü branşlarından biridir ve bizler bu değeri 
daha da ileriye taşımak için çalışmaya devam edeceğiz” 
diye konuştu. İHA

Kepez’in gençleri play-off’u garantiledi
KEpEz Belediyespor Kulübü Kadın Hentbol 

Takımı, ilk kez oynadıkları 1’inci Lig bitmeden 
Süper Lig’e yükselmek için play-off’lara kalma-
ya hak kazandı. Kastamonu Dinamik Spor Ku-
lübü’nü 38-26 yenen Kepezliler, ligde yaş ve de-
neyim açısından kendilerinden büyük olan 
takımları elemeyi başardı. Yaşları 15 ile 16 ara-
sında değişen Kepez’in hentbolcuları, geçen se-
zon da ilk kez oynadıkları 2’inci Lig’in şampiyo-
nu olmuşlardı.

Geçen sezon altyapı takımlarıyla yıldız, kü-

çükler ve minikler Antalya şampiyonlukla-
rı, kulüplü küçük kızlar Türkiye şampiyonu ve 
yıldız kızlar 3’üncüsü, okullu yıldız kızlar şam-
piyonu ve küçük kızlar 3’üncüsü, özel bir tur-
nuvanın da Türkiye şampiyonu olan takım, 
kupalara doymuyor. play-off’lara katılma başa-
rısını Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz’e 
armağan ettiklerini belirten antrenör Sertan 
Sarpaş, öğrencilerinin küçük yaşta büyük ba-
şarılar sağladığını söyledi. 
HABER MERKEZİ

Türkiye Golf Turu’nda
sporcular belli oldu

Muratpaşaspor temsil edecek
Antalya’da 2’ncilik elde ederek Bölge Şampiyonası’na katılmaya 
hak kazanan Muratpaşa Belediyespor’un U-18 Basketbol Takımı 

oyuncuları, Belediye Başkanı Ümit Uysal’ı makamında ziyaret etti



26 23 OCAK 2025 PERŞEMBE

Gassal dizisinin jenerik müzi-
ği ‘Tebessüm’ün Antalya’da bes-
telenip, çocuk korosu tarafın-
dan seslendirildiği ortaya çıktı. 

‘İstedim ki Sokakta’ sözleri ile başla-
yan şarkının Antalya’daki çocuk koro-
su tarafından seslendirildiği ortaya çık-
tı. Daha önce okul öncesi ya da ilkokul 
öğrencilerinin çeşitli kaynaklardan din-
lediği 2015 yılı TRT Çocuk şarkıları ya-
rışmasında da 2. olarak ödül alan şarkı 
sadece çocuklar tarafından biliniyor-
du. Fakat dizi sayesinde söz konusu ço-
cuk şarkısı 2025 yılının en çok dinlenen 
şarkıları arasına girdi.  Söz ve müziği Fa-
tih Peşmen’e ait Tebessüm isimli şarkı-
nın dizide kullanılması için çalışmalar 
dizi çekimlerinin öncesinde başladı. Şar-
kının dizi için yeniden seslendirilme-

si konusunda çocuk koroları arasında 
Konyaaltı Belediyesi’ne ait çocuk koro-
su seçildi.

KİMSE BİLMİYORDU

Mehmet Emin Kumaş ve Kumsal Sert-
baş solistliğini yaptığı şarkıda, Ada Arya 
Altınay, Ada Baloğlu, Ada Karakoç, Ada 
Özcan, Ayşe Ayla Ergen, Beril Ceylin Ça-
malan, Defne İstanbullu, Defne Koç, De-
niz Günüç, Ela Hatice Şahin, Göksu To-
ker, İnci Su Şenkal, Kerem Uzağ, Melodi 
Doğa İzci, Mercan Güven, Naz Güz Kök-
lü, Nazra Türkcan, Nevra Türkcan, Nil Al-
kan, Nil Ünal, Nisan İplikçi, Pelin Aslan, 
Sevgi Güneş Şakar, Toprak Polat, Umut 
Eren Akseki, Yağmur Aksu’dan oluşan 
koronun sesi kullanıldı.  
HABER MERKEZİ

TÜRK Hava Kuvvetleri’nin F-16 
gösteri ekibi SoloTürk Antalya’da 
deniz üstü eğitim uçuşu geçek-
leştirdi.

Türk Hava Kuvvetleri’nin F-16 
gösteri ekibi SoloTürk, önceki 
gün resmi sosyal medya hesap-
larından yapılan paylaşımla 22-
30 Ocak tarihleri arasında Antal-
ya’da ‘Deniz Üstü Eğitim Uçuşu’ 
gerçekleştirileceğini duyurmuş-
tu. Saat ve detayların paylaşı-

lacağı belirtilen paylaşımın ar-
dından Antalyalılar SoloTürk’ün 
gösterisini izleyebilmek için bek-
lerken, ilk eğitim uçuşu gerçek-
leşti. Öğle saatlerinde Antalya 
semalarında bir anda beliren So-
loTürk gösteri ekibine ait 2 adet 
F-16 uçağı, Konyaaltı Sahili üze-
rinde eğitim uçuşu gerçekleştir-
di. O sırada Konyaaltı’nda bu-
lunan Antalyalılar uçuşu cep 
telefonları ile kayda aldı.  İHA

Gassal müziği 
antalya’da yapıldı

Son günlerin fenomen dizisi Gassal’ın müziğinin Antalya’da hazırlandığı öğrenildi. Dizinin 
jenerik müziği ‘Tebessüm’ün Antalya’daki çocuk korosu tarafından seslendirildiği ortaya çıktı

Konyaaltı’nda trafo 
binaları renkleniyor

Konyaaltı Belediyesi, şehrin 
estetiğini iyileştirmek ve kente renk 
katmak amacıyla elektrik trafolarını, 
boyama işlemi yaparak sanat eserine 
dönüştürüyor.

Konyaaltı Belediyesi, ilçe genelin-
deki elektrik trafolarını birer sanat 
eserine dönüştürerek kent yaşamına 
dahil ediyor. İlçenin farklı yerlerinde 
yer alan ve birçoğunun üzerinde 
görüntü kirliliği oluşturacak yazı ve 
şekiller bulunan elektrik trafolarını 
tespit eden Konyaaltı Belediyesi 
Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 
bu yapıları proje kapsamına dahil 
ediyor. Görüntü kirliliğine yol açan 
yazı ve şekillerin olduğu binalar 
proje kapsamında öncelikle uygun 
renklere boyayarak görüntü kirliliği-
ni ortadan kaldırılarak canlı renk ve 
dikkat çeken desenlerle süsleniyor.

TRAFO SANAT ESERİNE DÖNÜŞTÜ

Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan’ın çevre düzenlemeleri kap-
samında verdiği talimatla harekete 
geçen Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri, proje kapsamında ilk olarak 
Belediye Caddesi üzerinde yer alan 
bir trafo binasında boyama çalışması 
gerçekleştirdi. Yıllar içinde dış cephe-
si tamamen yıpranan, üzerine sprey 
boyayla yazılan yazılarla son derece 
kötü bir görünüme sahip olan trafo 
binası, Konyaaltı Belediyesi ekiple-
rinin yaptığı çalışmayla büyük bir 
değişim yaşadı. İlçe genelinde kötü 
görünüme sahip olduğu tespit edilen 
trafo binaları için çalışmaların devam 
edeceği bildirildi.  İHA

SoloTürk’ten 
eğitim uçuşu

ANTAlYA’Yı Konya’ya bağla-
yan Akseki-Seydişehir karayo-
lunda kar yağışı etkili olurken, 
ekipler çok sayıda iş makinesi 
ile kar temizleme ve tuzlama ça-
lışmaları başlattı. Kar yağışının 
Akseki’nin Yarpuz Mahallesi’n-
den itibaren başladığı ve Kon-
ya’nın Seydişehir ilçesine kadar 
devam ettiği bildirildi. Bölgede 
etkili olan yağmur, saat 14.30 sı-
ralarında yerini kar yağışına bı-
raktı. Akseki-Seydişehir kara 
yolu bin 825 metre rakımlı Ala-

cabel’de kar yağışı etkisini sürdü-
rürken, Karayolları ekipleri çok 
sayıda iş makinesi ile kar temiz-
leme ve tuzlama çalışmaları baş-
lattı. Bölgede kar kalınlığı yer yer 
5-10 santimetreye ulaşırken, sü-
rücüler her ihtimale karşı zincir 
bulundurmaları konusunda uya-
rıldı. Kar yağışı nedeniyle ula-
şımda herhangi bir aksama ya-
şanmazken, Karayolları Alacabel 
ekibi yolu ulaşıma açık tutmak 
için çalışmalarını aralıksız sürdü-
rüyor.  İHA

Kar var
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